
PROTOKÓŁ Nr 71 /2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 10 czerwca  2010 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty / nieobecny – I. Kuziak / 
b/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
d/ Krystyna Szustak – Kierownik OPS 
e/Danuta Matyszewska – inspektor  
f/ Łukasz Żarna – inspektor 
g/ Monika Żendarska - inspektor 
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, 
5. Sprawy bieżące. 
 
Ad 1- 2 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 3 
Projekt uchwały w sprawie: 
a/ 
zmian w budżecie Gminy na 2010 rok. 
Projekt przedstawił Marek Malinowski – Skarbnik Gminy. 
Jednostki Oświatowe: najem, dzierżawa, darowizny – 12.100 zł. Dokonuje się 
przeniesienia wydatków o 4.000 zł – dopłata dla 5 dzieci na wyjazd na wypoczynek 
(Zabawa w miasto). Dotacja na ten rok 206.310 zł w ramach programu „Kapitał 
Ludzki” dla OPS. Gmina zabezpieczy wkład własny w  wysokości 27.690 zł. 
Dokonuje się przeniesienia z § 807 do §811 odsetki z tytułu kredytów i pożyczek. Należy 
dokona także korekty programu dotyczącego budowy stadionu. Z 1.488.400 zł z przetargu 
otrzymano 85% dotacji z Urzędu Marszałkowskiego. Doprojektowano nawodnienie stadionu 
ze wodnej. Koszt studni ok. 80.000 zł. Wydatki zmniejszamy na tę inwestycję o 452.905 zł. 
Zwiększa się wydatki na plac przed GOK o 33.747 zł.. Należy dołoży do budowy remizy w 
Budowie – 4.000 zł. Należy zapłacić odszkodowanie p. Gierszewskiemu właścicielowi ziemi w 
Niepoględziu w kwocie 500 z za prowadzenie rur kanalizacyjnych przez jego grunty.. 3.335 zł 
– dotyczy dotacji dla Niepublicznego Przedszkola w Słupsku, 7.648 zł – dołożenie do 
ubezpieczenia do nowego mikrobusa i autobusu szkolnego (starego). 
Zmienia się upoważnienie dla Wójta w dokonywaniu zmian i zobowiązań budżetowych.  
Komisja pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie. 
 
b/ 

 



realizowania projektu systemowego w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013. przez Gminę Dębnica 
Kaszubska  w latach 2010 – 2013. 
 Projekt uchwały przedstawiła P. Krystyna Szustak – kierownik OPS 
OPS ponownie złożył wniosek w ramach projektu. Została przyznana kwota 
256.309,98 zł dotacji. Koszt całego przedsięwzięcia wynosi 280.000 zł. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
c/ 
w sprawie zawarcia umowy z Powiatem Słupskim na  udzielenie pomocy finansowej 
dla Powiatu Słupskiego na dofinansowanie projektu pod tytułem „Zabawa w miasto – 
dzieci budują swój własny świat”, 
Projekt uchwały przedstawiła P. Krystyna Szustak – Kierownik OPS. 
Pomoc finansowa wynosić będzie 4000 zł jako dofinansowanie3 5 dzieci, które z 
naszego terenu skorzystają z programu 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
d/ 
zmiany Uchwały Nr XXXII/209/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Dębnica Kaszubska, Krzynia, Łysomice, Łysomiczki” , 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
e/ 
zmiany Uchwały Nr XXXI/206/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Budowo” , 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
f/ 
zmiany Uchwały Nr XXXII/212/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec”, 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
g/ 
zmiany Uchwały Nr XXXII/218/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Starnice Troszki”, 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
g/ 
zmiany Uchwały Nr XXIX/176/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Gogolewo” 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
h/ 
zmiany Uchwały Nr XXIX/186/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Żarkowo” , 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
 
i/ 

 



zmiany Uchwały Nr XXIX/180/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Mielno”, 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
j/ 
zmiany Uchwały Nr XXIX/178/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Kotowo”, 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
k/ 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Łabiszewo”, 
Komisja opiniuje pozytywnie 
 
l/ 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Podole Małe”, 
Komisja opiniuje pozytywnie 
Projekty uchwał przedstawił Łukasz Żarna. 
 
ł/ 
uchwalenie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Dębnica Kaszubska dla terenu w rejonie miejscowości 
Skarszów Górny, 
Projekt uchwały przedstawiła Danuta Matyszewska 
Dotyczy lokalizacji Parku Wiatrowego. Rejonowa Dyrekcja Ochrony Środowiska nie 
wyraża zgody na umiejscowienie wiatraków na tym terenie. Pozostałe opinie 
przeznaczenia terenu są pozytywne.  
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały bez względu na opinię Wojewody 
Pomorskiego. 
 
m/ 
stwierdzenia zgodności miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu Parku Wiatrowego „SKARSZÓW GÓRNY” położonego w rejonie miejscowości 
Skarszów Górny gmina Dębnica Kaszubska ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Dębnica Kaszubska,  
Projekt uchwały przedstawiła Danuta Matyszewska. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
n/ 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu Parku 
Wiatrowego „Skarszów Górny” położonego w rejonie miejscowości Skarszów Górny 
gmina Dębnica Kaszubska, 
Projekt uchwały przedstawiła Danuta Matyszewska. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
 
o/ 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 
Projekt przedstawiła Monika Żendarska. 

 



Wójt zamierza zawrzeć umowę dzierżawy na cześć działki nr 12/2 z panem 
Mirosławem Mułyk. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
p/ 
 zmiany uchwały XLII/287/2010 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 25 marca 
2010 roku w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony oraz ustalenia stawek czynszów 
dzierżawnych na terenie gminy Dębnica Kaszubska, 
Projekt przedstawiła Monika Żendarska. 
Propozycje stawek ujętych w projekcie uchwały Komisja opiniuje pozytywnie. 
Uregulowanie stawek potrzebne jest w przypadku wydzierżawienia gruntów 
zalesionych w miejscowości Krzynia. Jest to działka o nr 8/3 o powierzchni ponad 1 
ha. Komisja jednak proponuje sprzedaż całego gruntu w drodze przetargu a nie 
wydzierżawienie, którego zwolennikiem jest Wójt Gminy. 
 
Ad 5. 
1.Poinformowano komisję, że Ministerstwie Finansów pozytywnie zatwierdzono 
wniosek o dotację na budowę wielofunkcyjnego boiska przy Szkole Podstawowej w 
wDębnicy Kaszubskiej. 
2. Gmina pomaga powodzianom: 
a) zaproszone zostaną dzieci na wakacje, 
b) strażacy zbierają dary dla powodzian. 
3. W ramach prac publicznych budowane są budynki socjalne w BORZĘCINIE. 
4. Wójt zadeklarował, że jeszcze w tym roku ureguluje się płace (dodatek stażowy) 
dla pracowników obsługi i administracji jednostek budżetowych. 
5.Plan zbywania nieruchomości na terenie Gminy. 
Dotyczy zbycia udziału (współwłasność z p. Zielińskim Stanisławem) w wp. 484/1000 
w budynku i działce nr 30/11 o pow. 0,0545 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym 
Niemczewo – Goszczyno – sprzedaż w drodze bezprzetargowej. 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
6. Komisja zapoznała się ze sprawą p. Marii Jutrzenka- Trzebiatowskiej oraz decyzją 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Słupsku. 
 
Na tym protokoł zakończono. 
Protokołował K. Olech                                                                                             Przewodnicząca 
                                                                                                                       Komisji Kultury i Oświaty 
 
 
                                                                                                                                   Jadwiga Karaś 
 
 
 

 


